



En application des nouvelles mesures édictées par le Ministère de la Santé de l'Ontario, l'Ambassade d'Haïti au Canada est fermée au public du 6 avril 2021 jusqu'à la fin du confinement. Pour toute information, veuillez nous écrire à [info@ambassade-haiti.ca](mailto:info@ambassade-haiti.ca) / [consulaire@ambassade-haiti.ca](mailto:consulaire@ambassade-haiti.ca) En cas d'urgence consulaire, appelez au 613-796-4718

Nan kad nouvo mezi Ministè Sante Ontario adopte yo, nan batay pou kwape twazyèm vag Kovid-19 la, Anbasad Ayiti nan Kanada (Ottawa) fèmen pòt li a pati 6 avril 2021 jiskaske peryòd konfinman an bout. Pou tout enfòmasyon ekri nou sou : [info@ambassade-haiti.ca](mailto:info@ambassade-haiti.ca) / [consulaire@ambassade-haiti.ca](mailto:consulaire@ambassade-haiti.ca). Si gen ijans konsilè, rele nan 613-796-4718

Following the workplace health and safety procedures implemented by the Ontario Ministry of Health, the Embassy of Haiti in Canada (Ottawa) is closed from April 6, 2021 until the end of the confinement. For all inquiries contact us by email: [info@ambassade-haiti.ca](mailto:info@ambassade-haiti.ca) / [consulaire@ambassade-haiti.ca](mailto:consulaire@ambassade-haiti.ca) In case of consular emergency, call: 613-796-4718